Praise and Worship

詩歌讚美

All Hail the Power of Jesus' Name

大哉 聖哉 耶穌尊名

Author: Edward Perronet

Coronation Tune: Oliver Holden

Public Domain

All hail the power of Jesus' name Let angels prostrate fall

大哉聖哉耶穌尊名 天使俯伏敬拜

All Hail The Power of Jesus' Name (1)

Bring forth the royal diadem And crown Him Lord of all Bring forth the royal diadem And crown Him Lord of all

奉獻冠冕同聲頌讚 尊祂萬有主宰奉獻冠冕同聲頌讚 尊祂萬有主宰

蒙恩救贖真神選民 齊當感謝敬拜

Ye chosen seed of Israel's race Ye ransomed of the fall All Hail The Power of Jesus' Name (2)

靠主宏恩免我罪債 尊祂萬有主宰 靠主宏恩免我罪債 尊祂萬有主宰

Hail Him who saves you by His grace
And crown Him Lord of all
Hail Him who saves you by His grace
And crown Him Lord of all

Let every kindred, every tribe On this terrestrial ball

普天之下萬民萬邦 齊來擁戴敬拜 All Hail The Power of Jesus' Name (3)

To Him all majesty ascribe And crown Him Lord of all To Him all majesty ascribe And crown Him Lord of all

瞻仰我主尊貴榮耀 尊祂萬有主宰 瞻仰我主尊貴榮耀 尊祂萬有主宰

Jesus, Lord To Me 耶穌 我的主

Words and music by Greg Nelson and Gary McSpadden

CCLI #144714

Jesus, Lord To Me 耶穌 我的主 1.

> Jesus, Jesus, Lord to me Master, Savior, Prince of Peace Ruler of my heart today Jesus, Lord to me

> > 耶穌 耶穌 我的主 救主 基督 和平君 今日來管理我心 耶穌 我的主

Jesus, Lord To Me 耶穌 我的主 2.

> 耶穌 耶穌 我的主 救主 基督 和平君 今日來管理我心 耶穌 我的主

Jesus, Jesus, Lord to me Master, Savior, Prince of Peace Ruler of my heart today Jesus, Lord to me Jesus, Lord To Me 耶穌 我的主 3.

> Jesus, Lord to me 耶穌 我的主